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内容概要

　　《亨利六世》是莎士比亚早期创作的英国历史剧，其中篇内容概括亨利六世24岁到34岁(1445
—1455)年间的英国历史，主要是国王所属兰开斯特家族(红玫瑰为家徽)的衰落和约克家族(白玫瑰为家
徽)的逐步兴起，以及在玫瑰战争期间人民困苦，发生以杰克·凯德为首的民变的情况。

　　本书《亨利六世(中)》是莎士比亚注释丛书之一。
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作者简介

作者：（美国）莎士比亚（Shakespeare.W.） 注译：袭克安
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章节摘录

版权页：It will be proved to thyface that thou hast men about thee that usuMty talk ofa noun and a verb and such
abominable words as noChristian ear can endure to hear. Thou hast appointedjustices of peace, to call poor men
before them aboutmatters they were not able to answer. Moreover, thouhast put them in prison, and because they
could not read,thou hast hanged them, when, indeed, only for thatcause they have been most worthy to live. Thou
dostride in a footcloth, dost thou not？
SAY What of that？
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编辑推荐

《莎士比亚注释丛书:亨利六世中篇》是由商务印书馆出版的。
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